
O b e c n é     z a s t u p i t e ľ s t v o    v   K o z á r o v c i a ch 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 
zo 14. riadneho zasadnutia, 
konaného dňa 26.03.2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápisnica 

zo 14. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 26.03.2018 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúci  p. Ing. Jozef Majer, starosta obce otvoril   14. riadne zasadnutie OZ, na ktorom 
privítal poslancov OZ, hlavného kontrolóra obce a  občanov obce. Zároveň požiadal 
o vypnutie mobilných telefónov. 
Konštatoval, že na 14. riadnom zasadnutí OZ bolo prítomných  8 poslancov , preto vyhlásil  
OZ za uznášania schopné. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
Počet prítomných poslancov: 8 
Ospravedlnila sa: p. Martina Holečková – bude meškať, je na zasadnutí VÚC. 

Pre rokovanie 14. riadneho zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý     

bol uvedený v pozvánke. Navrhol za bod 18 doplniť bod 19 – predaj bytu – p. Strelková 

a ukončenie nájmu k 31.1.2018, následne posunúť číslovanie. Tento bod bol prerokovaný 

a schválený na predchádzajúcom zasadnutí,  pre pochybenie sa nedostal do pozvánky. Spýtal 

sa, či má niekto z prítomných poslancov voči upravenému  predloženému návrhu 

pozmeňujúce návrhy. Pripomienky nemal nikto. 

Za upravený návrh programu hlasovalo 8 poslancov. Konštatoval, že upravený návrh 

programu 14. riadneho zasadnutia bol  všetkými prítomnými poslancami OZ schválený. 

Konštatoval, že materiály boli poslancom zaslané. 

           za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 
P. starosta za zapisovateľku určil p. Máriu Považanovú a za overovateľov zápisnice p. Michala 
Benčata a p. Mariána Majera.  
Za členov návrhovej komisie p. Milana Záhorského, p. Bystríka Ižolda a p. Mariána Valacha. 
 
           za: 8                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 
 

Bod  2        Kontrola plnenia uznesení OZ z 13. riadneho zasadnutia 

P. Milan Obický, hl. kontrolór obce, oboznámil prítomných s plnením uznesenia. Materiál 
tvorí prílohu č. 1. 
P. starosta poďakoval Ing. Milanovi Obickému a  vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal 
nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení OZ z 13. riadneho zasadnutia OZ. 
 



K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III.  
 

Bod  3        Správa o činnosti obecnej rady 

P. Milan Záhorský, zástupca starostu obce predniesol správu o činnosti obecnej rady.    
Správa tvorí prílohu  č. 2. 
P. starosta vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal nikto. 
 
P. starosta poznamenal – väčšinou bodov zo správy OR sa budeme dnes ešte zaoberať. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti obecnej rady. 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 
 

Bod  4        Správa o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb 

P. Milan Záhorský, predseda finančnej komisie – predložil správu, ktorá tvorí prílohu č. 3.   
P. starosta vyzval k otázkam a pripomienkam. Otázky a pripomienky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb. 

 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 
 

Bod  5        Správa o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
                    a zdravotníctva 
 
P. Ivana Švoliková, predsedníčka komisie predniesla správu o činnosti komisie, ktorá tvorí    
prílohu č. 4. 
P. starosta poďakoval za prednesenie správy.  
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
a zdravotníctva. 
 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 
 

Bod  6        Správa o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného   
                    poriadku a životného prostredia 
 
P. Marián Majer, predseda komisie predniesol správu o činnosti komisie,  správa  tvorí 
prílohu č. 5.  
P. starosta po prednesení správy vyzval k otázkam. Otázky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného   
 poriadku a životného prostredia. 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 
 



Bod  7        Prerokovanie návrhu Záverečného účtu obce 
 
P. Milan Záhorský, predseda finančnej komisie oboznámil prítomných so záverečným účtom. 
Materiál Vám bol zaslaný. Tvorí prílohu č. 6. Uviedol, že rozpočet obce na r. 2017 bol 
zostavený ako vyrovnaný. 
Uviedol rozbor plnenia príjmov za r. 2017, rozbor čerpania výdavkov za r. 2017, 
prebytok/schodok rozpočtového hospodárenia za r. 2017, tvorbu a použitie prostriedkov 
fondov, bilanciu aktív a pasív k 31.12.2017, prehľad o stave a vývoji dlhu k 31.12.2017, údaje 
o hospodárení príspevkových organizácií, prehľad o poskytnutých dotáciách právnickým 
a fyzickým osobám..., údaje o nákladoch a výnosoch podnikateľskej činnosti, finančné 
usporiadanie vzťahov, hodnotenie plnenia programov obce. 

- Obec hospodárila s prebytkom. 
 
P. starosta poďakoval p. Milanovi Záhorskému. Poznamenal, že návrh Záverečného účtu bol 
prerokovaný vo finančnej komisii aj na zasadnutí OR.  Odovzdal slovo   Ing. Milanovi 
Obickému hl. kontrolórovi o vyjadrenie stanoviska k Záverečnému účtu Obce Kozárovce       
za r. 2017. 

 

Bod  8       Stanovisko hl, kontrolóra  k záverečnému účtu obce Kozárovce za  
                    r. 2017 
 
Ing. Milan Obický, hlavný kontrolór predniesol stanovisko k záverečnému účtu obce 
Kozárovce za rok 2017. Materiál tvorí prílohu č. 7. Uviedol, že toto stanovisko OZ iba berie na 
vedomie. Zameral sa hlavne na záver, ktorý prečítal.  
V zmysle § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  p. kontrolór 
odporučil obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu obce 
Kozárovce za rok 2017 s výrokom celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad. 
 
OZ – berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra  k návrhu Záverečného účtu              
za  r. 2017. 
 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie uznesenia: 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

- Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 
- Výsledok hospodárenia obce zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, schodok v sume 
93 020,02 EUR, ktorý bol vysporiadaný z prebytku finančných operácií. 

- Zostatok finančných operácií vo výške 48 288,49 Eur previesť do rezervného fondu 
obce. 
 

Za: 8                      proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 



Bod  9        Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce Kozárovce za r. 2017 
 
Ing. Milan Obický , hlavný kontrolór obce Kozárovce prečítal dôvodovú správu, oboznámil 
prítomných s činnosťou za r. 2017. Správa je rozdelená do štyroch častí. Materiál Vám bol 
zaslaný, tvorí prílohu č. 8.  
P. starosta poďakoval za prednesenie správy. Otázky a pripomienky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti hlavného kontrolóra obce Kozárovce za r. 2017. 
 
K predmetnému   bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X.    
 

Bod  10       Správa o sťažnostiach a petíciách  
 

Ing. Milan Obický , hlavný kontrolór obce Kozárovce predniesol Správu o sťažnostiach 

a petíciách v obci Kozárovce. Uviedol, že Obec Kozárovce zabezpečuje realizáciu Zákona NR 

SR č. 9/2010 o sťažnostiach prostredníctvom „Smernice pre evidenciu a vybavovanie 

sťažností“, ktorá upravuje postup pri podávaní, prijímaní, evidovaní a kontrole vybavovania 

sťažností fyzických a právnických osôb. Na základe uvedených predpisov predkladám OZ 

Kozárovce ročnú správu o vybavovaní sťažností za predchádzajúci rok. V zmysle § 3 zákona č. 

9/2010 o sťažnostiach sa za sťažnosť považuje podanie fyzickej, alebo právnickej osoby, 

ktorým sa domáha ochrany svojich práv alebo právom chránených záujmov, o ktorých sa 

domnieva, že boli porušené činnosťou alebo nečinnosťou orgánu verejnej správy; alebo 

poukazuje na konkrétne nedostatky, najmä na porušenie právnych predpisov, ktorých 

odstránenie je v pôsobnosti orgánu verejnej správy. Podanie sa vždy posudzuje podľa 

obsahu. V zmysle uvedenej zákonnej definície sťažnosti, ako aj § 4 ods. 1 a 2 zákona o 

sťažnostiach nebolo za sťažnosť v roku 2017 posúdené žiadne  podanie. Obci však bolo 

podaných niekoľko písomných podnetov občanov, ktorí si sťažovali na svojich susedov. Boli 

to podnety, neboli to sťažnosti.  Materiál tvorí prílohu č. 9. 

P. starosta doplnil, že v r. 2017 nebola podaná žiadna petícia.  Vyzval k otázkam 
a k pripomienkovaniu. Pripomienky a otázky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o sťažnostiach a petíciách. 
 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 
 

Bod  11        Správa o plnení rozpočtu 1-2  2018 a  rozpočtové opatrenie  
1/2018  
 
P. Milan Záhorský, predseda finančnej komisie informoval prítomných o plnení rozpočtu      

za január a február 2018 a  s rozpočtovým opatrením 1/2018. Materiál je prehľadne 

tabuľkovo spracovaný.  Materiál tvorí prílohu č. 10. 

P. Zuzana Polačiková – položka kapitálové výdavky, projekty to je základná škola? 



P. starosta – to sú všeobecné, nie je to len škola. 

OZ – berie na vedomie Správu o plnení rozpočtu za január, február 2018. 
  
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Rozpočtového opatrenia 1/2018 podľa predloženého 
návrhu. 
 
           za: 8                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 
 

Bod  12       Prerokovanie návrhu zmluvy po poskytnutí dotácie so SFZ  
 
P. starosta – bod bol prerokovaný vo finančnej komisii aj na OR. Na priblíženie – minulý rok 
vyhlásil SFZ – granty na budovanie futbalovej infraštruktúry určené pre vidiecke kluby, 
v našom prípade západoslovenský futbalový zväz. O dotáciu sa uchádzala TJ lokomotíva 
Kozárovce. Boli úspešní, dostali 25 000€. S tým, že pôvodne sa plánoval za tieto peniaze 
dofinancovať umelý trávnik. SFZ pristúpil po jednaní k dohode s Ministerstvom školstva 
k úprave, že nebude dotácie dávať na kluby, ale na obce. Preto by sa dotácia dostala ku nám. 
Zmluvu aj dodatok som posielal, aby bolo zrejmé, čo budeme podpisovať. Po usmernení, čo 
sme prerokovali  aj na pôde SFZ, by peniaze mali byť na rekonštrukciu tribúny. Časť nákladov 
na umelý trávnik môže byť použitá ako naše spolufinancovanie. Do zmluvy budú dopísané 
naše údaje. Bude sa jednať hlavne o opravu tribúny, strechy, vyriešenie statiky. Sú tu aj 
úpravy plota za tribúnou, dobré dielce sa použijú na opravy. Na rozpočet to nebude mať 
negatívne dopady. Máme na to krytie. Príloha č. 11 
 
P. Bystrík Ižold – spoluúčasť je teda? 
P. starosta – minimálne 10% 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

Zmluvu po poskytnutí dotácie so SFZ podľa predloženého návrhu vrátane dodatku. 
 
           za: 8                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 
 

Bod  13       Prerokovanie  návrhov nájomných zmlúv na prenájom priestorov 
v PFO 103 Kozárovce 
 

 Prerokovanie ukončenia nájmu p. Henrieta Mlatecová 
 P. starosta – zo správy finančnej komisie, kultúrnej komisie aj OR ste počuli, že sa budeme 
zaoberať nájomnými zmluvami v PFO 103 v Kozárovciach.  Na predchádzajúcom 



neplánovanom zastupiteľstve vo februári sme sa zaoberali žiadosťou p. Mlatecovej a to 
o ukončenie nájmu chovateľských potrieb. Chce skončiť, ale nechce platiť zmluvnú pokutu. 
To jej nebolo schválené, zaslala nový návrh. Chce skončiť koncom marca s tým, že zmluvnú 
pokutu chce zaplatiť v alikvotnej čiastke. Čiže, zaplatila by 378,- € ( príloha č. 12 ). Finančná 
komisia s týmto nesúhlasila. O tomto bode dám hlasovať ako o prvom, lebo ak sa neschváli, 
bezpredmetné by bolo rokovať o zmluve – p. Lackovič. Rozprával som sa s p. Šabrdom, že ak 
má platiť zmluvnú pokutu v plnom rozsahu, radšej si priestor nechá a bude ho užívať ďalej.. 
Bolo to jeho stanovisko. Snažil som sa dojednať aj kompromisný návrh, no neozval sa. Pokiaľ 
by došlo k ukončeniu nájmu, zostal by voľný priestor predajne a mohli by sme riešiť zmluvu 
s p. Lackovičom. Najčistejšie riešenie by bolo ukončenie nájmu dohodou a to tak, že sa 
schváli zmluvná doba prenájmu do 31.3.2018 a tým pádom sa skráti aj zmluvná pokuta na 
alikvotnu čiastku.  
Otváram rozpravu k tomuto bodu. 
P. Zuzana Polačiková – som za to, aby sme schválili. 
P. Milan Záhorský – hlasovala si vtedy aj za zmluvnú pokutu. 
P. Zuzana Polačiková – máme tam ďalšieho človeka, ktorý má záujem. Prečo by sme tam mali 
umelo držať človeka? 
 
P. starosta dal hlasovať za: 
OZ schvaľuje:  
Ukončenie nájmu v PFO Kozárovce č. 103 pre nájomcu Henrieta Mlatecová, ku dňu 
31.3.2018 a zároveň schvaľuje upraviť zmluvnú pokutu na 378,- €. 
 
           za: 5                     proti: 2               zdržalo sa: 1 
za: p. Bystrík Ižold, p. Ivana Švoliková, p. Zuzana Polačiková, p. Marián Majer, p. Michal 
Benčat 
proti: p. Milan Záhorský, p. Erik Šusták 
zdržal sa: p. Marián Valach 
 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 
 

 Prerokovanie návrhu zmluvy o nájme nebytového priestoru v PFO medzi Obcou 
Kozárovce a Zajo s. r. o. 

 
P. starosta – nie som si istý, či finančná komisia aj v tejto zmluve chce dopĺňať -  v Čl. V. 
 k bodu 3 doplniť pís. f) – prenajímateľ môže písomne vypovedať zmluvu, ak sa nájde 
nájomca, ktorý bude poskytovať službu občanom. 
P. Milan Záhorský – áno. 
P. starosta – ale toto je kancelária. Toto nie je sklad. S touto podmienkou ani jeden nájomca 
nesúhlasí.  
Návrh zmluvy Vám bol zaslaný bez zapracovania stanoviska finančnej komisie. ( príl. č.13 )   
P. Lackovič by šiel do časti priestoru p. Mlatecovej. ( bývalé kaderníctvo p. Majerskej ) Za ten 
priestor by platil 50,-€ mesačne ako p. Mlatecová + energie, čo mu vyúčtuje SLUŽBYT + 
poplatok za smeti + stočné. 
P. starosta dal hlasovať o pôvodnom návrhu zmluvy, to znamená, bez zapracovania 
stanoviska finančnej komisie. 
 



OZ schvaľuje:  
Pôvodný návrh zmluvy o nájme nebytového priestoru uzatvorený medzi  Obcou Kozárovce 
a Zajo s. r. o. 
 
           za: 5                     proti: 3               zdržalo sa: 0 
za: p. Bystrík Ižold, p. Ivana Švoliková, p. Zuzana Polačiková, p. Marián Majer, p. Marián 
Valach 
proti: p. Milan Záhorský, p. Erik Šusták p. Michal Benčat 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 
 

 Prerokovanie návrhu zmluvy o nájme nebytového priestoru v PFO medzi Obcou 
Kozárovce a p. Mariánom Orolínom 

 
P. starosta – p. Orolín má záujem uvoľniť nám priestory ktoré má a presťahovať sa do 
priestoru, ktorý bol už v septembri schválený pre p. Hadobáša, ktorý to nakoniec nezobral. 
Do zmluvy som doplnil podmienku odvetrania, ktoré si zabezpečí na vlastné náklady. Cena 
zostáva ako pri p. Hadobášovi. Ak sa schváli, do mesiaca sa presťahuje. Pokiaľ by sa 
neschválila táto zmluva ( bez zapracovania stanoviska finančnej komisie – príloha č. 14 ) 
o priestory nemá záujem. A tým pádom sa nebude nikam sťahovať. Upozorňujem na to, že to 
čo požadovala finančná komisia (možnosť písomne vypovedať zmluvu, ak sa nájde nájomca, 
ktorý bude poskytovať službu občanom) by sa dalo zapracovať do návrhu zmlúv k uvoľneným 
priestorom ktoré nám vráti. Tiež však upozorňujem, že potom takúto zmluvu asi nikto 
nepodpíše a priestory zostanú neprenajaté. 
 
K tomuto bodu otváram rozpravu.  
Pripomienky nemal nikto. 
 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
Pôvodný návrh zmluvy o nájme nebytového priestoru uzatvorený medzi  Obcou Kozárovce 
a p. Orolínom. 
 
           za: 3                     proti: 4               zdržalo sa: 1 
za:  p. Ivana Švoliková,  p. Marián Majer, p. Marián Valach 
proti: p. Milan Záhorský, p. Erik Šusták p. Michal Benčat, p. Bystrík Ižold 
zdržala sa: p. Zuzana Polačiková 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 
 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
Zmluvu pre p. Orolína s doplnením ustanovenia podľa finančnej komisie. To znamená – 
prenajímateľ môže písomne vypovedať zmluvu, ak sa nájde nájomca, ktorý bude poskytovať 
službu občanom 



           za: 5                     proti: 1               zdržalo sa: 2 
za:  p. Marián Valach, p. Milan Záhorský, p. Erik Šusták p. Michal Benčat, p. Bystrík Ižold 
proti: p. Marián Majer 
zdržala sa: p. Zuzana Polačiková, p. Ivana Švoliková 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 

 
Bod  14       Prerokovanie návrhu dodatku k zmluve a kúpnej zmluvy                
so spoločnosťou BenátCentrum 
 
P. starosta – BenátCentrum, spol. s.r.o , predali sme im pozemok pod prvú bytovku, 
polyfunkčný dom č.1. V Zmluve o budúcej KZ bolo špecifikované, že majú predkupné právo 
na kúpu parcely pod ďalšiu bytovku. Obrátili sa už na nás so žiadosťou na vydanie územného 
rozhodnutia pod druhú bytovku. Na dnešné rokovanie sa dostávajú dve zmluvy. Prvou je 
kúpna zmluva na druhú parcelu. Návrh som Vám zasielal. V rámci tejto zmluvy sme dohodli 
navýšenie z pôvodnej ceny z 10 000,-€ na 20 000,-€ s tým, že 10 000,-€ nám zaplatia ako bolo 
pôvodne dohodnuté a ďalších 10 000,- nám poskytnú ako zľavu z ceny na byt, ktorý sme si 
špecifikovali pri kúpnej zmluve dňa 28.4.2017 ( máme predkupné právo na 1-izbový byt ). 
Druhou je Dodatok č. 1 ku kúpnej zmluve – posunuli sa termíny vzhľadom k tomu,  že 
katastrálne konanie trvalo dlho, bolo prerušené a boli tam zdržania aj na ich strane. 
Druhá fáza: Výstavba polyfunkčného domu č. 2. 
Právoplatnosť stavebného povolenia Polyfunkčného domu č. 2 do 15. júna 2018 . 
Predkupné právo na parcelu na ktorej bude stáť Polyfunkčný dom č. 2 do 30. júna 2018.  
Termín skolaudovania stavby do 30. júna 2019. ( materiál tvorí prílohu č. 15 ) 
OR Odporučila schváliť. 
Otváram rozpravu. 
 

P. Zuzana Polačiková – ten druhý polyfunkčný dom bude stáť kde? 
P. starosta – za ním podľa pôvodného plánu, na tom sa nič nemení. 
- pokiaľ mám informáciu v prvom polyfunkčnom dome majú rezervované všetky byty 
 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  

1. Kúpnu zmluvu so spoločnosťou BenátCentrum spol. s.r.o podľa predloženého návrhu.  
 

2. Predmet prevodu, ktorého je odplatný prevod vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam 
             pozemok, na ktorom bude stáť Polyfunkčný dom  č. 2 parcela registra “C“, číslo 576/8  
             o výmere 413 m2, ktorá vznikla vyčlenením z parcely číslo 576/3, 576/2, 577/1 o  
             výmere 413 m2  zastavané plochy a nádvoria, katastrálne územie Kozárovce, obec 
            Kozárovce, okres Levice, zapísanej na liste vlastníctva č. 1  
 
            Z predávajúceho : Obec Kozárovce, zast. Ing. Jozefom Majerom, starostom obce,  

            IČO: 00307149 sídlo Kozárovce č. 685, 935 22 za kúpnu cenu vo výške 20 000 EUR 

            (dvadsaťtisíc eur ) na   kupujúceho BenátCentrum, zast. Ing. Ján Štrba, IČO: 36 518 212  

             sídlo Bernolákova 1, 953 01 Zlaté Moravce 



3. Spôsob prevodu – v súlade s § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov ( na základe obchodnej verejnej súťaže ) 

 

4. Dodatok č. 1 ku kúpnej zmluve zo dňa 28.4.2017 so spoločnosťou BenátCentrum 

spol. s.r.o podľa predloženého návrhu. 

 
           za: 7                     proti: 0               zdržalo sa: 1 
zdržala sa: p. Zuzana Polačiková 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 

 
Bod  15       Prerokovanie dodatku k zmluve medzi obcou Kozárovce a PMA 
Levice 
 
P. starosta – čo sa týka PMA máme uzavretú zmluvu o vzájomnej spolupráci. Spoločnosť 
zastupuje p. Adrián Ďurian. Zmluva, ktorú sme spolu uzavreli – spoločnosť zaplatila doteraz 
3 000,-€. Predmetom dodatku, ktorý som Vám zaslal ( Príloha č. 16 ) je len formálne 
upravenie, posun termínov. Majú právoplatné územné rozhodnutie a stavebné ešte nemajú. 
Predĺži sa doba uloženia notárskej úschvoy do 31.5.2018. 
Podľa mojich informácií aktuálne pristupujú k vybavovaniu plynovej prípojky, predbežne 
súhlasia s kanalizačnou prípojkou. 
Otváram priestor na otázky. Otázky neboli. 
 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
Dodatok č. 1 k Zmluve o vzájomnej spolupráci medzi PMA Levice, s.r.o. a Obcou Kozárovce. 
 
           za: 8                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 
 

Bod  16       Poslanecký návrh VZN 1/2018 o obmedzení používania 
pyrotechnických výrobkov na území obce Kozárovce 
 
P. starosta – zaoberali sme sa týmto návrhom aj na obecnej rade. OR súhlasila s návrhom  
VZN a odporučila navrhovateľke VZN robiť osvetu  o obmedzení používania pyrotechnických 
výrobkov na území obce Kozárovce a to prostredníctvom obecných novín, prostredníctvom 
prezentácie pre deti v ZŠ s MŠ Kozárovce. 
Počet prítomných poslancov 9. Prišla p. Martina Holečková. 

P. starosta – odporúčali sme hlavne osvetu, bolo by dobré naplánovať na október, november 
keď sa blíži obdobie ( použitie pyrotechniky ), tiež túto osvetu prostredníctvom Kozárovských 
novín... 
P. starosta vyzval p. Zuzanu Polačikovú k predloženiu VZN. 



P. Zuzana Polačiková – nerobím to k vôli sebe. Reprezentujem ľudí, ktorí ma požiadali, hlavne 
starší ľudia, majitelia zvierat, mamičky s malými deťmi. Chcú, aby sme mali takéto VZN. 
Funguje to aj v iných obciach a mestách... Osveta sa môže robiť. Ale myslím si, že by sme 
mohli mať niečo takéto preventívne. 
 
P. Marián Majer – koľko občanov Kozároviec si bude čítať VZN, ale keby bola osveta ... 

P. Zuzana Polačiková – oboznámila hlavne o obmedzení kategórie výrobkov F2,F3, T1 a P1 

a o sankciách. ( VZN tvorí prílohu č. 17 ) 

P. starosta dal priestor na otázky a pripomienky. 

P. Martina Holečková – problém je vymožiteľnosť, bude to pekné, ale nebude to efektívne. 

P. starosta – ja aj tak stále dávam na osvetu ... 

P. Zuzana Polačiková – ja som za spojenie oboch – VZN + osveta. 

P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
VZN 1/2018 o obmedzení používania pyrotechnických výrobkov na území obce Kozárovce. 
 
           za: 8                     proti: 0               zdržalo sa: 1 
Zdržal sa p. Michal Benčat 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI. 
 

Bod  17       Prerokovanie Žiadosti o súhlasné stanovisko k zaradeniu 
elokovaného pracoviska do siete škôl 
 
P. starosta – zaoberali sme sa touto žiadosťou na OR aj komisii školstva. Dostali sme žiadosť 

od  CVP – Centrum vzdelávania a poradenstva, o.z. Zvolen. Požiadali nás o súhlas k zaradeniu 

Elokovaného pracoviska v Kozárovciach ako súčasť Súkromnej základnej umeleckej školy 

Lužianky, do siete škôl a školských zariadení k 1.9.2018. ( príloha č. 18 ) 

 OR 19.03.2018 prijala nasledovné uznesenie: 
Neodporúča: 
- schváliť zriadenie  elokovaného pracoviska v Kozárovciach ako súčasť Súkromnej 
základnej umeleckej školy Lužianky, do siete škôl a školských zariadení k 1.9.2018 a to z 
dôvodu, že široká a komplexná problematika ZUŠ sa nedá riešiť na poslednú chvíľu , ale je 
potrebná analýza a organizačno-technické zabezpečenie. Pri žiadosti treba posúdiť 
komplexný projekt. 
 
Na zasadnutí Komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva, konanom dňa 
21.3. 2018, komisia súhlasné stanovisko k žiadosti nedala, nakoľko chýbali podrobné 



informácie k zriadeniu EP a prieskum záujmu žiakov a rodičov ZŠ s MŠ o jednotlivé umelecké 
odbory, ďalej neboli špecifikované materiálno – technické požiadavky, atď. 
 
Žiadatelia pôsobia vo Zvolene, Zvolenskej Slatine, Budči, Pohronskom Ruskove Bobrove, 
Lužiankach aj Gemerskom Jablonci.  
Ak by sa po zaradení do siete zriadilo elokované pracovisko v Kozárovciach, nepôjdu financie  
cez náš rozpočet, ale tam, kde má SZUŠ sídlo. Inak súhlas musí dať aj obec/mesto, kde má 
SZUŠ sídlo, teda Zvolen.  
V prípade schválenia OZ odporúčame do stanoviska o udelení súhlasu dať upozornenie, že 
každá ZUŠ, aj jej elokované pracovisko musia spĺňať Povinné materiálno-technické 
a priestorové zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu. Predpokladám, že by SZUŠ 
mala pôsobiť v priestoroch ZŠ, ktorá by mala mať voľný, nevyužitý priestor, ktorý by sa mal 
poskytnúť ZUŠ, aby priestor vybavila podľa týchto kritérií a mohla kvalitne vykonávať 
výchovno-vzdelávací proces. Za toto je  zodpovedný zriaďovateľ ZUŠ, nie obec ani riaditeľ ZŠ. 
 
Nepochybujem, že toto zariadenie má dobré úmysly. Navštívil som ich osobne, rokovali sme. 
Nechali slušný a seriózny dojem. Majú toho viacej, určite aj know how a skúsenosti. Na 
strane druhej rešpektujem stanoviská rady a komisie, sú racionálne. 
 
Otváram priestor na otázky 
 
P. Marián Majer – každá umelecká škola začína v septembri. 
P. Ivana Švoliková – oni mienia od septembra. 
P. starosta – od nás musia mať stanovisko do konca marca, ale začínajú v septembri. Ak sa to 
odloží, tak najskôr by to bolo šk. r. 2019 – 2020. 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
 
Žiadosť o udelenie súhlasu k zaradeniu elokovaného pracoviska do siete škôl pre SZUŠ 
Heuréka Zvolen 
 
           za: 0                     proti: 9               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII. 
 

Bod  18       Prerokovanie Žiadosti o NFP na zriadenie zberného dvora 
 
P. starosta – v decembri sme kúpili časť pozemku od p. Nováka s tým zámerom, že tam 
ideme zriadiť zberný dvor. Dal som ku tomu spracovať projektovú dokumentáciu. Je tu 
aktuálna výzva, ktorá umožní čerpať eurofondy na tento zámer. Na tejto ploche by sa 
vybudovala spevnená plocha, prestrešenie, bola by tam prevádzková budova – unimobunka. 
Bola by napojená na elektriku, vodu, kanalizáciu priamo z čističky. Pod veľkou prestrešenou 
strechou by bol priestor na parkovanie techniky, na uskladnenie kontajnerov a k intenzifikácii 
zberu separovaných zložiek odpadov. Zámerom je zakúpenie techniky: traktor, nosič, 
štiepkovač, otvorené kontajnery – 4ks, zatvorené 4ks. Za to by sme mohli dostať 400 799,68€ 
vrátane DPH.  Pri podávaní projektu je veľká šanca na úspech. 



P. Zuzana Polačiková – plasty sa ako budú zbierať? 
P. starosta – tak ako sa aj zbieralo doteraz – z domácností aj verejných stojísk, ale rozšíri sa 
možnosť aj do zberného dvora. Tento projekt je ideálna príležitosť separovať a znižovať 
množstvá komunálu. Tomuto projektu verím, aj miesto pri ČOV je ideálne. Technika 
a vybavenie by mali postačovať. 
P. Milan Záhorský – treba článok do novín. Keď sú plné kontajnery, nech ľudia nehádžu pri 
kontajner. 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
 
Predloženie ŽoNFP na: 

- Názov projektu „Zberný dvor Kozárovce“ 
- Výšku spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa z celkových oprávnených 

výdavkov projektu 400 799,68€ vrátane DPH, spolufinancovanie t.j. minimálne 
20 039,99€ 

- Kód výzvy, t.j. OPKZP-PO1-SC111-2017-33 
 
           za: 9                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIII. 
 

Bod  19       Prerokovanie predaja bytu a ukončenie nájmu v šk. bytovke č. 843 
 
P. starosta – máme bod, ktorý tu bol prerokovaný – predaj bytu podľa osobitného zreteľa – 
byt Janka Strelková. Obrátila sa na nás so žiadosťou. Bolo to schválené na predchádzajúcom 
OZ 19.2.2018. Bolo to zverejnené, dokonca dlhšie, ako je len stanovená lehota. Zmluvu na 
predaj sme koncipovali  ako pri poslednom predaji bytu v dome minulý rok. Cena je vyššia 
ako bolo stanovené znaleckým posudkom – 35 000,- €. Je tam aj aktuálny správca – SLUŽBYT 
Levice. Pokiaľ by sa tento predaj schválil, musí sa schváliť nielen kúpna zmluva ktorá bola 
predložená, ale aj ukončenie jestvujúcej nájomnej zmluvy dohodou k 31.3. 2018 z dôvodu 
odovzdania bytu novému vlastníkovi. Nájomníci boli rokovať a samozrejme súhlasia. 
Z hľadiska poplatkov by sa už nič nezmenilo, lebo všetci platia od tohto roku služby spojené 
s prevádzkou bytu, buď svojmu dodávateľovi, alebo SLUŽBYTU. My si len vyúčtujeme 3-
mesačný nájom – za 1.kvartál. ( Príloha č. 19 ) 
 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  

Obec Kozárovce schvaľuje dôvod hodný osobitného zreteľa v súlade s §9a ods. 
8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

1) 

Spôsob prevodu – v súlade s §9a ods.8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov 



Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že byt č. 2, súp. č. 843 - Mgr. Janka 
Strelková spolu s rodičmi užívajú od r. 1971. Byt si vyžaduje náročnejšie stavebné úpravy. 
Náklady na údržbu by boli pre Obec Kozárovce značne vysoké a nerentabilné. Charakter 
nevyhnutných prác ( výmena vnútorných rozvodov, komplexná oprava povrchov stien 
podláh a stropov vyžaduje dočasné prerušenie a užívanie bytu a poskytnutia náhradného, 
ktorým obec nedisponuje. Nájomná zmluva bude ukončená dohodou k 31.03.2018 a byt 
bude k tomuto dátumu pripravený na odovzdanie novej vlastníčke. 

2) 

Prevod 

a) byt  č. 2 na prízemí školskej bytovky súp. č. 843 na parcele registra „C“ parc. č. 4888/4 
b) spoluvlastnícky podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového 

domu so súp. č. 843 vo veľkosti 8665/54096 
c) spoluvlastnícky podiel na pozemku zastavanom bytovým domom a to parcele reg. „C“ 

parcelné č. 4888/4 zastavané plochy a nádvoria o výmere 216,00 m² vo veľkosti 
8665/54096 

vedené na LV č. 3479, vo vlastníctve Obce Kozárovce, v prospech Mgr. Janka Strelková 
rod Strelková, bytom Kozárovce č. 843 do osobného vlastníctva vo výške kúpnej ceny 
35 000,- EUR 

3) 

KÚPNU ZMLUVU uzavretú medzi Obcou Kozárovce a Mgr. Jankou Strelkovou 

ktorej predmetom je odplatný prevod vlastníckeho práva k nehnuteľnosti     
a) byt č. 2 na prízemí  bytového domu so súp.č. 843 na parcele registra „C“ parc.č. 4888/4  
bez or.č.  
b) spoluvlastnícky podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového domu 
so súp.č. 843  vo veľkosti 8665/54096 
c) spoluvlastnícky podiel na pozemku zastavanom  bytovým domom, a to parcele registra „C“ 
parc.č. 4888/4, zastavané plochy a nádvoria o výmere 216 m2 vo veľkosti 8665/54096,  
evidované na LV č. 3479 v k. ú Kozárovce, z predávajúceho Obec Kozárovce, IČO 00307149, 
935 22 Kozárovce 685, zastúpená Ing. Jozefom Majerom, starostom obce na kupujúceho 
Mgr. Janka Strelková 
 za kúpnu cenu 35 000 EUR ( tridsaťpäťtisíc eur ) 

4) 

Ukončenie jestvujúcej nájomnej zmluvy dohodou k 31.3. 2018 z dôvodu odovzdania bytu 
novému vlastníkovi.        

za: 9                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIV. 



Bod  20       Interpelácie 
 
P. starosta – v zmysle zákona o obecnom zriadení prítomných oboznámil, že do začiatku 
rokovania neboli na obec doručené žiadne interpelačné príspevky. Na rokovaní tiež 
interpelácie neodzneli. 

 
Bod  21       Rôzne 
  

- Prerokovanie žiadosti p. Vladimíra Šimu 
 
P. starosta – p. Vladimír Šima sa na nás každý rok obracia so žiadosťou o kľúč od cintorína,  je 
to náš kamenár potrebuje do cintorína chodiť v skorých ranných hodinách aj neskôr večer, 
prípadne v sobotu. Kľúč chce mať počas celého roka. Odporúčam schváliť za  obvyklých 
podmienok, čo je 35,- € na kalendárny rok.  Materiál tvorí prílohu č. 20. 
 
OZ schvaľuje:  
 
Žiadosť p. Vladimíra Šimu, vydanie kľúča od cintorína za obvyklých podmienok, čo je 35,- € 
na kalendárny rok. 
 
Za: 9                      proti: 0                    zdržal sa: 0 
 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXV. 
 

- Prerokovanie prílohy k Zmluve o spolufinancovaní nákladov mimoškolskej 
záujmovej činnosti detí 

 
P. starosta – na predchádzajúcom neplánovanom zasadnutí sme riešili zmluvu – CVČ. Zmluva 
sa uzavrela na dobu neurčitú. Schvaľujeme len prílohu. Príloha je vyčistená. Sú tam len tie 
deti, ktoré majú byť ( CVČ, deti 5 – 15 rokov ). Materiál tvorí prílohu č. 21. My poskytujeme 
40,- € na jedno dieťa. 
Dávam priestor na otázky a pripomienky. Otázky a pripomienky neboli. 
 
OZ schvaľuje:  
 
Prílohu k Zmluve o spolufinancovaní nákladov mimoškolskej záujmovej činnosti detí. 
 
           za: 9                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVI. 
 

- Prerokovanie žiadostí pána Vígha a pána Janíčka na stavby viničného domčeka 
a elektrického rozvodu pri vodnej nádrži 

 

 P. Vígh – stavba viničného domčeka. 
 



P. starosta – na obecnej rade a na komisii sme sa zaoberali dvoma stavbami. Stavbou p. 
Vígha, ktorí si chce tie mobilné domy pri priehrade nahradiť chatkou. Materiál k tomu sme 
Vám zaslali – vizualizáciu, nákresy, geometrický plán, súhlas s vodohospodárskym podnikom. 
Príloha č. 22. Podľa územného plánu – nemáme výhrady. Máme však požiadavku umiestniť 
naše kamery – musel by s tým súhlasiť. Je tam technický problém, asi ich tam inštalovať 
nebudeme, len si otvárame možnosť. Keď sa bude hlasovať, ak sa mu stavba schváli, 
odporúčame dať podmienku, že by nám na svojom pozemku umožnil inštalovanie 
a prevádzkovanie 2 ks kamier a monitorovanie príjazdovej cesty. 
 
P. Zuzana Polačiková – dostali sme súhlas len z vodného toku, mal by mať súhlas 
z enviromentu, ochranárov ...musí predložiť. 
P. starosta – áno, ale to bude v ďalšom kroku, v stavebnom konaní... 
Jeho stavba nepožaduje ani elektrickú prípojku. To, čo chce spraviť je určite krajšie, ako to, 
čo je tam teraz. 
 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
 
Žiadosť p. Vígha - stavbu viničného domčeka podľa priloženého návrhu. 
 
           za: 8                     proti: 0               zdržalo sa: 1 
Zdržala sa p. Zuzana Polačiková 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVII. 
 

 P. Janíček – elektrická prípojka. 
 
P. starosta – p. Vígh, keď bol za mnou, hovoril, že elektrickú prípojku nepotrebuje.. Dá si tam 
malý solárny panel. Ale p. Janíček, resp. p. Janíčková – vlastníci ďalších pozemkov sa na nás 
obrátili so žiadosťou a doručili projektovú dokumentáciu. Chceli riešiť to, že stĺpy, podperné 
body osádzať na  parcelách, ktoré patria obci, na ktorých je cesta. Cesta vo väčšej časti je 
postavená mimo parcely. V skutočnosti, je to posunuté. Majú sa napojiť zhruba ako je 
družstevná pivnica a ťahať popri priehrade.  
Navrhli sme, ak chcú riešiť el. prípojku môžu ísť po našom pozemku, ale výlučne riadeným 
podtlakom. Stĺpy by teda neblokovali cestu a prípojka sa dá zrealizovať. 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
 
Ako riešenie technické odporúča riadený pretlak popod teleso existujúcej cesty, nesúhlasí so 
stavbou podperných bodov na pozemku obce. 
 
           za: 7                     proti: 0               zdržalo sa: 2 
Zdržala sa p. Martina Holečková, p. Bystrík Ižold 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVIII. 



- Prerokovanie zmeny organizačnej štruktúry 
 
P. starosta – jedná sa o jednu úpravu. Vedúca espresso café doteraz bola na úväzok 0,2 a od 
4.4.2018 odchádza na materskú dovolenku. Od 1.4.2018 máme uzavretú na 9 mesiacov, cez 
ÚPSVaR Levice – budeme mať dotované miesto. Potrebujeme úväzok z 0,2 na 1,00. 
 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
 
Zmenu organizačnej štruktúry a to úväzok v espresso café Kozárovce z 0,2 na 1,00. 
 
           za: 9                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIX. 
 

- Prerokovanie výpovede nájmu v PFO – MUDr. Virgová 
 
P. starosta – MUDr. Virgová podala výpoveď nájmu v PFO. Predpokladaný termín je 
k 31.3.2018. Nájomné za mesiac apríl uhradí podľa platnej nájomnej zmluvy. Materiál tvorí 
prílohu č. 23. P. starosta prečítal prílohu v plnom znení.  
 
P. Martina Holečková – na doplnenie, p. Virgová je endokrinologička. V Leviciach jeden 
odchádza do dôchodku a ona to musí prebrať. Tu ambulanciu nestíhala ... 
 
OZ  berie na vedomie výpoveď nájmu MUDr. Daniely Virgovej v PFO Kozárovce 103. 
 
K predmetnému  bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXX. 
 

- Prerokovanie žiadosti o poskytnutie finančného príspevku pre skautský oddiel 
Kozárovce 

 
P. starosta – skautský oddiel, chcú 800,- € na kúpu rovnošiat a spojovací materiál. Táto 
žiadosť bola odporučená na schválenie aj obecnou radou a finančnou komisiou. Príloha č. 24. 
Otváram rozpravu. 
 
P. Milan Záhorský – nájom, treba to nejako papierovo ošetriť. Urbár, nájom, patrí to pod 
Slance. 
P. Michal Benčat – porozprávam sa ešte s p. Milanom Holečkom – mal by to on podpísať. 
P. Zuzana Polačiková – budú sa tam rúbať nejaké stromy? 
P. Michal Benčat – rúbať sa nebude, len sa to vyčistí ... 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
 
Poskytnutie 800,- € pre skautský oddiel na základe žiadosti č. OBECK-S2018/00262, 
R2018/0807 z 19.3.2018 a uzavretie zmluvy o poskytnutí dotácie s oddielom Topoľčianky.  



 
           za: 9                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXI. 
 

- Prerokovanie žiadosti o poskytnutie priestorov – Jednota dôchodcov Slovenska 
Kozárovce 
  

P. starosta – ZOJD Kozárovce nám doručili žiadosť  23.3.2018 a žiadajú o poskytnutie 
priestorov. Príloha č. 25.  
P. starosta prečítal žiadosť v plnom znení. Pôvodne som si myslel, že bude schválená zmluva, 
priestory v PFO sa za 2000,-€ pre p. Orolína prenajmú, keďže už tak bolo schválené 
v septembri pre p. Hadobáša. Nestalo sa. PFO má v tejto chvíli dostatok voľných priestorov. 
Dal by som návrh do letného zastupiteľstva uskutočniť stretnutie so všetkými organizáciami 
čo tu máme, prehodnotiť všetky zmluvy čo máme na komunitné centrum aj všetky priestory 
v škole a možno by som nevylúčil ani túto možnosť, lebo máme to prázdne. Toto je môj 
názor. Vyplynul zo situácie. Za daných podmienok nám zmluvu ako bola dnes schválená nikto 
nepodpíše. Nech priestory nestoja prázdne, dajme to k dispozícii organizáciám. 
P. Zuzana Polačiková – mala by som návrh, čo navrhujú JDS – ponúknuť im nájomnú zmluvu, 
dajme tomu na rok, na skúšku, budeme vidieť ako to bude fungovať a postupne im to 
obnoviť. 
P. starosta – ja by som to odsunul a riešil v komplexe. Ak má vzniknúť komunitné centrum, 
komunitné centrum je inštitúcia. Je to niečo iné, ako sme tu mali. Komunitné centrum, keby 
sme mali teraz v obci zaregistrované, tak môžeme čerpať dotáciu ... 
Túto žiadosť by som teraz neriešil a obnovil by som to ako komplexné riešenie na júnové 
zastupiteľstvo, riešil by som to ako hovorila Maťka – zmluvou o užívaní priestoru. 
P. Martina Holečková – mám poslanecký návrh vypovedať nájomnú zmluvu partnerovi 3GC 
a potom následne spísať so všetkými organizáciami zmluvu o užívaní priestoru. To je môj 
návrh. 
P. Milan Záhorský – máme zrekonštruované priestory v škole – izba starých materí, 
mamičkovské centrum. Myslím, že pri dobrom harmonograme musia byť všetci uspokojení. 
Máme pri p. Mihókovi dom. 
P. starosta – tento dom neriešme pre súbory ani organizácie. To je nereálne. 
P. Zuzana Polačiková – som toho názoru, rozprávali sme sa aj na kultúrnej komisii. Veľmi veľa 
aktivít nie sú v harmonograme, riešia sa počas roka, vybavilo pastoračné centrum, ktoré 
funguje pod hlavičkou 3GC, všetky tie veci čo sú, tá výbava je zabezpečená ľuďmi 
a dobrovoľníkmi, ktorí tam sú. Chcela by som vedieť Maťa, Ty si dala návrh, chcela si 
vypovedať túto zmluvu, ako si to predstavuješ v rámci tohto návrhu že to bude fungovať 
v rámci priestorov. 
P. Martina Holečková – k tomuto som sa už vyjadrila na komisii, svoj návrh nemením ... 
P. starosta – chcem doplniť. Do centra som dal veci medzi prvými ... dal som to všetkým. 
Nikto nikoho od nikadiaľ nevyháňa, len dajme tomu poriadok a inú formu. 
P. Janka Polačiková – je tam zošit, do ktorého sa majú zapisovať keď navštívia priestor, ale 
častokrát sa tam nezapíšu. 
- práca s deťmi – pomoc deťom. Vysvetlila a opísala aktivity a fungovanie centra. 
P. Michal Benčat – nikto Vám nebráni v činnosti. 



P. starosta – vypovedajú sa zmluvy a uzatvoria sa nové s presným harmonogramom. Za 3 
mesiace môže každý prísť a povedať, špecifikujú sa presne pravidlá. Existujúcich užívateľov 
predsa nik nevyháňa je to nevyužité, musí sa ponúknuť aj voľný priestor pre iných, napr. 
dôchodcov. Nemôže mať každý vlastné. Musia sa všetci naučiť zdieľať, majú to zadarmo. 
 
P. starosta dal hlasovať 
 
OZ schvaľuje:  
 
Vypovedanie nájomnej zmluvy a schvaľuje podpísanie zmlúv o užívaní priestorov 
s jednotlivými záujemcami o využívanie obecných priestorov v Základnej škole. 
 
           za: 8                     proti: 0               zdržalo sa: 1 
Zdržala sa p. Zuzana Polačiková 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXXII. 
 

Bod  22       Diskusia 
 
P. Michal Benčat – v súvislosti Slance sme sa bavili aj o vybudovaní  POLDER ( tie 2 potoky 
nás vytápajú ). Mali by sme to nejako riešiť. 
P. Janka Polačiková – všimla som si, že znovu chlapci začínajú robiť neplechu, treba 
komunikovať s deťmi. Mne mnoho povedali, majú množstvo problémov aj doma. Čakávali 
ma a zdôverili sa. Treba ich vypočuť. 
P. Martina Holečková – ja by som, že nie len s deťmi pracovať, ale aj s rodičmi. 
P. Ivana Švoliková – som s deťmi dennodenne. Keď niečo potrebujú, sú dobré, keď nie, 
otočia sa o 180 stupňov. Majú účelové správanie. 
P. Marián Valach – riešil som s Milanom ohľadom kanalizačnej prípojky – či to nevieme 
vyriešiť nejako hromadne?  Sú tam starší ľudia. 
P. starosta – zákon ukladá pre všetkých jasné pravidlé. Ohlásenie drobnej stavby je to 
najmenej. Zadarmo dostali prípojku vďaka pomoci pána Orovnického, ktorému z tohto 
miesta ďakujem, to čo nikde inde. Keby si mal každý vybavovať samostatne ešte aj špeciálne 
užívanie miestnej komunikácie a znášať všetky náklady, potom by to bolo náročné. Takto je 
to o jednom jednoduchom projekte a vyjadreniach správcov sietí. Tlačivá a zmluvy sme im 
doručili domov. Komunikovali sme osobne, mailom, telefonicky... Majú jednu jedinú 
povinnosť, podať žiadosť na Ohlásenie drobnej stavby. 
P. Bystrík Ižold – škôlka – nejaká odstavná plocha na bicykle, niečo prestrešené, či by sa 
nedalo zriadiť? Nemám konkrétny návrh. 
P. starosta – vnútorné átrium pri škôlke, tam by to bolo vhodné. Všetci idú okolo, je tam 
asfalt. 
P. Milan Záhorský – zaujímalo by ma, či sa robia nejaké aktivity pred Veľkou nocou – 
zametanie. 
P. starosta – áno riešil som to v predstihu. Žiaľ nastalo zdržanie. Možno vo štvrtok 
pozametajú hlavnú cestu a druhú trojku z regionálky. Naše miestne som riešil  u cestárov 
tiež, rovnako aj Vialle, Techn. Služby Tlmače a Nová Baňa, musíme však počkať... 
P. Milan Záhorský – most pri starej Jednote. 
P. starosta – áno viem, pôjdeš tam Ty spolu s majstrom od cestárov, urobíme celú obec, je 
toho viac. 



P. Milan Záhorský – cesta medzi mostami – riešiť 
- oprava zábradlia, na konci dať pásky 
- na železnici, pri ceste do kameňolomu – osloviť majiteľov na mulčovanie 
- pri stanici – stojisko, zabetónovať pozemok 
- osloviť p. Tordu na mulčovanie pri stanici 
- kríky dosadiť ( preveriť výzvy ) 
- na plochu pred Jednotou – kvety 
P. starosta – kvety sme vysadili pri jednotu aj PFO, riešime aj na námestia a úpravu parčíka 
pri PFO, čo zostal rozbitý po Slovstave Slovakia. 
P. F. Krajči – kedy prídu k nám, napojenie na kanalizáciu? 
P. starosta – neviem presne povedať – v najlepšom prípade na jeseň. 
P. Milan Záhorský – futbalový areál – plot – vymaľovať, reklamy. 
P. starosta – to by som nerobil. 

 

Bod  23       Záver 
Predsedajúci Ing. Jozef Majer, starosta obce záverom poďakoval prítomným za aktívnu účasť 
na rokovaní OZ a ukončil 14. riadne zasadnutie OZ. 
 
 
 
  
                                                                                                      Ing. Jozef Majer 
                                                                                                        starosta obce 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:            p.  Michal Benčat 
 
                                                      p.  Marián Majer 
 
Zapisovateľka                             p. Mária Považanová 
 


